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Vragen van het lid Van Gerven (SP) aan de Minister voor Medische Zorg over 
het tandartsentekort in Limburg (ingezonden 8 januari 2019). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Een op tien Limburgers heeft straks geen 
tandarts»?1 

Vraag 2
Hoelang bent u al op de hoogte van dit dreigende tekort in Limburg? 

Vraag 3
Welke regionale omstandigheden en factoren maken dat in Limburg dit 
probleem speelt? 

Vraag 4
Hoe is het gesteld met de beschikbaarheid van tandzorg in andere regio’s? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat bij eerder ingrijpen in het capaciteitsprobleem bij 
tandartsen een dergelijke situatie voorkomen had kunnen worden? Kunt u uw 
antwoord toelichten? 

Vraag 6
Deelt u de mening dat de taakherschikking niet voldoende oplossing biedt om 
dergelijke problemen op te lossen en dat er meer nodig is? Kunt u uw 
antwoord toelichten? 

Vraag 7
Wat gaat u doen om wachtlijsten te beperken? 

Vraag 8
Hoe staat het met onderzoek van het Capaciteitsorgaan en wanneer kunnen 
we de uitkomsten verwachten?

1 https://www.skipr.nl/actueel/id37088-een-op-tien-limburgers-heeft-straks-geen-tandarts.html
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